
Protokół spotkania uczestników Intergrupy „ Fala” w dniu 04.08.2024 r. – odpis protokołu 

Plan spotkania : 

1. Otwarcie – Modlitwa o Pogodę Ducha;

2. Odczytanie 12 Tradycji ; 

3. Sprawozdanie – co słychać w grupach , sprawozdanie mandatariuszy i przedstawicieli grup . 
Mandatariusze i przedstawiciele grup zdali relację co słychać na grupach;

4. Sprawozdanie służebnych :

Asia- informacja publiczna spotkania informacyjne na uczelni on-line, poinformowała o 
problemie  z organizacją spotkania grupy Al-Anon  - problem związany z połączeniem AA z Al-
Anon niezgodnie z tradycjami. Asia poprosiła organizatorów Al.-Anon o zmianę informacyjną 
plakatu Al.-Anon. Karolina wniosła uwagę , że docelowo udało się plakat z infor. o 
współorganizowaniu spotkania przez AA został zmieniony; 

Karol- koordynator niesienia posłania w Zakładach Karnych poinformował, że mitingi się 
odbywają regularnie w aresztach w Szczecinie i Goleniowie. Karol poruszył sprawę zwrotu 
kosztów paliwa na niesienie posłania przez osoby z innych miejsc jak Szczecin, które 
przyjeżdżają  np. ze Stargardu czy innych miejscowości do Szczecina nieść posłanie na 
mitingach; 

Karina- kolporter na Intergrupie   - sprzedaż na takim samym poziomie, grupy kupują też 
ulotki , biuletyny; 

Wojtek- współpraca z Ośrodkami Służby Zdrowia typu : Mączna, detoks, terapie, - mitingi się 
odbywają wszystko jest dobrze;  

5. Sprawa delegata do regionu – potrzebna osoba na służbę delegata Regionu- póki co chętnych
brak, nikt się nie zgłosił; 

6. Głosowanie na sekretarza  grupy, kandydat : Agnieszka : 13 osób głosowało na tak, wybrano 
sekretarza grupy; 

7. Wolne wnioski: 

Grzegorz- koordynator PiK-u i koordynator grupy 11 Kroku w Regionie w zastępstwie 
poinformował że  służba koordynatora grupy 11 Kroku w Regionie  jest do objęcia ;   Jako 
koordynator otrzymał prośbę o pomoc w utworzeniu w Szczecinie grupy / mitingu 
ukraińskiego, tj. w jeżyku ukraińskim , prośba dotyczy pomocy w znalezieniu lokalu gdzie taką
grupę można stworzyć, prośbę skierowała dziewczyna z u/krainy która przeprowadza się z 
Wrocławia do Szczecina  , prośba jest też  o pomoc finansową  dotyczącą kosztów  lokalu 
dopóki grupa nie stanie na własnych „ nogach” . Na początku Intergrupa powinna wspierać 
taką grupę początkującą – takie jest zdanie Karoliny – nie ma głosów sprzeciwu co do pomocy
grupie początkującej ;

8. Skarbnik Intergrupy: do dyspozycji jest 3.000 zł – saldo po wszystkich opłatach; 

Wolne sprawy; 

- we wrześniu Zlot Radości w Łazach- Grzesiek zaprasza na zlot radości; 

- 50- lecie AA w Poznaniu się odbędzie poinformowała Karolina;  



- odbyła się wolna dyskusja na temat pomocy finansowej dla początkującej grupy z Ukrainy; 

9.Zakończenie spotkania – Deklaracja AA 

                                                                                                          Protokół sporządziła :

                                                                                                          Agnieszka Alkoholiczka 


